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Forum Samenleving/Ruimte d.d. 25 januari 2021 

Agendapunt: “Gelegenheid tot stellen vragen aan portefeuillehouders. 

Betreft vragen over problematiek Kinderopvangtoeslag-affaire. 

In forum Samenleving van 7 december 2020 heeft de CDA-fractie vragen gesteld over het aantal 

gedupeerden kinderopvangtoeslag-affaire. 

In de beantwoording meldt het college (op vraag 1) dat vanuit de inwoners geen meldingen/vragen 

zijn ontvangen. Tevens meldt het college dat ze hierover niet zijn benaderd door andere betrokken 

partijen. 

Vraag 1: Is er inmiddels meer bekend over het aantal Oudewaterse inwoners die gedupeerd zijn 

door de Kinderopvangtoeslag-affaire ? 

Vraag 2: Bekend is dat gedupeerden nog steeds worden aangemerkt als fraudeur en dat de 

belastingdienst dat onder andere heeft gemeld aan woningbouwcoöperaties. Heeft het college 

contact gezocht met De Woningraat om in ieder geval te achterhalen of bij De Woningraat mensen 

door de belastingdienst zijn aangemerkt als fraudeur. Als dat contact niet is geweest, is het college 

bereidt dit alsnog te doen ?  

In het forum van 7 december 2020 heeft wethouder Duindam toegezegd (in aanvulling op het 

antwoord op vraag 3) om in overleg te treden met de gemeente Utrecht om te bezien hoe zij omgaan 

met het bereiken van gedupeerden en ze zo nodig hulp aan te bieden. 

Vraag 3: Wat is het resultaat van dit overleg met gemeente Utrecht en wanneer kan er dan in de 

IJsselbode een publicatie komen om deze gedupeerden in onze gemeente te bereiken. 

 

Met vriendelijke groeten, 

namens de CDA-fractie Oudewater, 

 

 

Kees de Bruijn 


